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Fatsa iskelesinin girişinde bulunan çeşme vatandaşların tepkisine neden oluyor. Çeşme
kullanıldıkça yürüyüş yoluna akan su yosun ve çamur olarak birikiyor ve vatandaşların
düşmesine neden oluyor.

  

Çeşmeden akan suyun hem tehlikeli hem de çirkin bir görüntü oluşturduğunu ifade eden Tahsin
Hazne (68): “Buradaki tek sıkıntı çeşmenin daha ileriye taşınması. Çeşme burada vatandaşların
ihtiyacı olan bir şey ama yolun diğer tarafında olduğu için görüntü kirliliğine ve daha ziyade
tehlikeli kazalara neden oluyor. Ben emekliyim ve vaktimin çoğunu iskelede, sahilde
geçiriyorum. Burada çok kez insanların kayarak düştüğüne şahit oldum. Ayrıca burası ilçemizin
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en önemli yerlerinden bir tanesi. Dışarıdan gelen insanlar ilçemizi gezerken ilk olarak sahile ve
iskeleye geliyor. Buradaki yosunlaşmış, çamurlu birikinti hiç de hoş bir görüntü oluşturmuyor.
Sahil ilçemizin vitrini gibi. İnsanlar buradan gittiklerinde Fatsa’nın sahilini konuşuyor. Dolayısıyla
ilçemizin çirkin görüntülerle anılmasını istemiyoruz. Tek isteğimiz çeşmenin biraz daha ileriye
alınarak suyun denize akması sağlansın. Böylece hem vatandaş çeşmeden yararlanmaya
devam eder hem de bu kötü görüntü ortadan kalkmış olur. Burada insanlar su da içiyor,
çamurlu, yağlı ellerini de yıkıyor. Dolayısıyla bütün pislik yola akıyor. Bunun ortadan
kaldırılmasını rica ediyoruz” dediler.
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